



US-China Consultation Association



ucca.alliancefinancialgroupusa.com



A group of elites gathers here for politics between China and the United States
They look at the whole world to seek development together

135E. Live Oak Ave, Arcadia CA 91006

Tel: 1-626-321-4377

Fax:: 1-626-321-4333

Email: ucca@afgroupsus.com





The US-China Consultation Association (UCCA) is located in Los Angeles, USA. It was jointly established by Solomon Yang, chairman of Golden Apple in the United States, Steven Chen, chairman of AFG Investment Group in the United States, ten US members of Congress including John Wuo, US congressman and mayor of Arcadia, California, and ten members of the National Committee of the Chinese People's Political Consultative Conference, including Jiang Kun.

The UCCA is a bridge built between China and the United States for communication between business and political circles from both countries, and it is also a platform established for communication between Chinese leaders and leaders from other countries around the world, as well as for political and economic cooperation. It promotes cultural and economic exchanges between 30 million overseas Chinese elite and all countries around the world so as to seek common development. Also, it protects the legitimate rights and interests of members around the world.



UCCA-Supported Projects

I. Financial projects:

1. Commercial banks: To set up commercial banks in China (through cooperation with banks in China);
2. Trust companies: To set up trust companies in China and invest 10 billion U.S. dollars to purchase real state and mining products in the United States (through cooperation with financial institutions in China);

3. Retirement funds: To set up retirement funds in China;
4. Life insurance: To set up life insurance companies in China;
5. Stock market listing arrangements: To assist companies to be listed in China and the United States (to choose outstanding companies in China and arrange their listing first);
6. Small sum loans: To get involved in the small sum loan business with each loan ranging from one million U.S. dollars to five million U.S. dollars (in the United States only).

II. Chain stores:

To develop jewelry and amber chain stores around the world with the goal of having 3,000 stores in three years.

III. Real estate projects

1. To own several medium- and large-scale land properties in the United States, to plan and design construction and sales management, and also to cooperate with the top 100 real estate developers in China;
2. Real estate projects include a total of 1,600 immigrant investor spots allowed;
3. Los Angeles Quail Ranch Golf Course.

IV. Theme parks:

To build 10 theme parks whose scale is similar roughly to that of Disneyland in China with the only top-level design team in the world. Each theme park will occupy an area between 15 square kilometers and 25 square kilometers (to fulfill related Chinese policies, land, and funds).

V. Business centers

Aerospace centers, aviation centers, and marine navigation centers (key projects in China)

VI. Policy-related projects

To correct unjust cases and to protect members' properties around the world

VII. Industrial projects

1. Electric vehicles (clean energy): The US side has the technology, and they have already arranged to have production at the vehicle center in China, which occupies an area of 4,000 mu (one mu is equal to 666.67 square meters) with the investment of two billion

yuan (our demand: We have already arranged one factory, and we need to build six more similar manufacturing factories);

2. Vacuum glass: To increase output and also to list it as a state-level key project (demand: We have already arranged one factory, and we still need to arrange two other manufacturing factories that are required to have raw materials and natural gas for producing glass).

VIII. Educational projects

To cooperate with famous universities of arts in the United States and help them set up branch campuses in China.

IX. Trade

1. Crude oil: To arrange sales of 485 million barrels of crude oil to PetroChina (it can make arrangements like this if the amount of crude oil involved is 100 million barrels or above);
2. Cotton: It has the approval of importing cotton that is not included in the plan to China;
3. COFCO: The approval for arranging imports of grain and oil to China.

X. Tourism

It provides professional services to tourists who travel to the United States. The “Three-Hang (it refers to aerospace, aviation, and marine navigation) trading market is the project the UCCA is currently devoting efforts to, and this project will create the only first-class aerospace, aviation, and marine navigation trading platform in the world.





CERTIFICATION

This is to certify that the attached English language documents are true and accurate translations of the original Chinese language documents to the best of our knowledge and belief. The documents are identified as below:

“Translation 1”, “Translation 2”, “Translation 3”, “Translation 4”

Schreiber Translations, Inc.

51 Monroe Street

Suite 101

Rockville, MD 20850

P: 301.424.7737

F: 301.424.2336

Executed this 20th day
of October, 2016

Schreiber Translations, Inc.
51 Monroe Street, Suite 101
Rockville, Maryland 20850
ATA Member 212207

Schreiber Translations, Inc. uses all available measures to ensure the accuracy of each translation, but shall not be held liable for damages due to error or negligence in translation or transcription.

translation@schreibernet.com

www.schreibernet.com

中 美 政 治 协 商 促 进 会
UCCCA

中 美 政 治 协 商 促 进 会
US-China Consultation Association

135E. Live Oak Ave., Arcadia CA 91006
Tel : 1-626-321-4377
Fax : 1-626-321-4333
Email : ucca@afgroupus.com



ucca.alliancefinancialgroupusa.com





中美政治协商促进会简称中美政协，英文缩写为UCCA，会址设在美国洛杉矶。是由美国苹果果董事长Solomon Yang, 美国AFG投资集团董事长Steve Chen, 美国国会议员、加州亚凯迪亚市长鄂治超等十名美国国会议员, 中国全国政协委员姜昆等十名中国全国政协委员联合发起成立。

中美政协是构架中美两个大国之间商界与政界沟通的桥梁，搭建中国和世界各国高层交流及政经合作的平台。促进海外三千万华人精英与各国间的经济文化交流，谋求共同发展。还将维护委员在全球的合法权益。



中美政协支持项目

一 金融类:

1. 商业银行: 在中国成立商业银行 (与国内银行合作)
2. 信托公司: 在中国成立信托公司, 投资100亿美元购买美国房地产及矿产 (与国内金融机构合作)
3. 退休基金: 在中国成立退休基金
4. 人寿保险: 在中国成立人寿保险公司
5. 上市安排: 辅导公司在中国及美国上市 (选择中方资优企业, 安排提前上市)
6. 小额贷款: 从事小额贷款业务, 单笔100万至500万美元。(仅限美国)

EXHIBIT 202
Deponent: Andy Lin
Date: 08/26/13
ROR: TR
WWW.DEROBOOK.COM



二 连锁店类:

在全球发展珠宝琥珀连锁店计划, 三年发展3000家。

三 房地产业:

1. 在美国拥有大中型土地多处, 规划设计建设销售管理, 与国内前一百大地产商合作。
2. 房地产项目其中包括投资移民共一千六百个名额。
3. 洛杉矶白鹭高尔夫山庄

四 主题公园类:

世界唯一顶级设计组合团队, 建设规模大约和迪士尼乐园类似, 在中国建设十个主题公园, 每个主题公园占地15-25平方公里 (落实中国政策、土地、资金)

五 商城类

航天城、航空城、航海城 (中国国家重点项目)。

六 政策类

冤假错案纠正, 保护委员全球资产。

七 产业类

1. 电动车 (清洁能源): 美方拥有技术, 已经安排在中国的汽车城生产, 占地4000亩, 投资20亿人民币 (我方需求: 已经安排一个工厂, 需要建设类似的六个生产厂)
2. 真空玻璃: 扩大产量并安排作为国家级重点项目 (需求: 已经安排一个工厂, 需要安排2个生产厂, 要求有生产玻璃的原料和天然气)。

八 教育类

与美国著名艺术大学合作, 安排在中国设立分校

十 旅游类

为赴美国旅游游客提供专业服务安排。“三航”交易市场是中美政协目前倾力投入的项目, 为打造全球一流的航天、航空、航海的唯一的交易平台。

九 贸易类

1. 原油: 安排4.85亿桶原油销售给中石油 (如果有一亿桶以上可以安排)。
2. 棉花: 拥有中国进口棉花的计划外批文。
3. 中粮: 可办理粮油进口中国的批文。

